

PCB电路板回收设备

产品名称	PCB电路板回收设备
公司名称	滑县道口北斗星静电分离设备厂
价格	550000.00/套
规格参数	品牌:北斗星 产量:1000kg/h 纯度:99.5%
公司地址	河南省安阳市滑县道口卫西开发区18号
联系电话	0372-8118690 13213287684

产品详情

电路板回收设备

Circuit board recycling equipment

适用范围：

Scope of application:

用于处理废旧电路板、覆铜板、线路板及边角料等物料中的金属与非金属的分离，回收其中的金属和树脂粉。

It is used for separating metals and non-metals in materials, such as waste circuit boards, CCL, circuit boards, bits and pieces, and recovering metals and resin powder in those materials.

设备特点：

Features of equipment:

1.整套流水线采用PLC智能化编程自动控制与人机界面触摸屏，使整条生产线均匀进料，协调工作。

1. The entire assembly line uses the PLC intelligent programming automatic control and man-machine interface touch screen, so that the even feeding of the entire production line and coordinated work can be realized.

2.结构紧凑，布局合理，性能稳定，粉碎设备降噪处理。

2. Compact structure, reasonable layout, stable performance, noise reduction treatment of the crushing equipment.

3.粉碎部分采用撕碎、破碎、粉碎工艺，在粉碎室外部与内部采用循环水降温。

3. The crushing part uses shredding, smashing and crushing processes, and circulating water cooling is used inside and outside the crushing chamber.

4.采用负压上料系统与脉冲除尘系统，净化了工作环境。

4. Use the negative pressure feeding system and pulse dust removal system to purify the working environment.

5.分选部分采用比重分选与静电精选相结合，使金属回收率最高可以达到99%以上。

5. The sorting part adopts the proportion sorting combined with the static careful selection, so that the metal recovery rate can reach up to more than 99%.

型号

Model

功率 (kw)

Power (kw)

回收率 (%)

Recovery percent (%)

除尘率 (%)

Collection coefficient (%)

产量 (kg/h)

Output (kg/h)

外观尺寸 (mm)

External dimension (mm)

重量 (kg)

Weight (kg)

SY-1000

98

99

150-200

6000*7500*4200

4250

SY-1500

68

200-300

7000*8200*4500

6500

SY-1800

110

300-500

8000*11000*4800

8500

SY-2000

198

1000-1200

8200*16000*5250

12500